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JEGYZŐKÖNYV

Google-Meet elnökségi ülés 2022.09.12.

Időpont: 2022.  szeptember 12., 20:00
Helyszín: online megbeszélés – „Google-Meet”

Meghívottak: - Elnökségi Tagok
- Főtitkár
- Főtitkár helyettes

Napirendi pontok:

1. Napirendi pontok elfogadása, Jegyzőkönyv vezető és 2 hitelesítő személy megválasztása,
2. Elnöki beszámoló
3. Főtitkári beszámoló
4. Főtitkár helyettesi beszámoló
5. A Szövetség tagegyesületeinek áttekintése
6. Egyéb: következő Elnökségi Ülés Időpontja

Jelenlevők: Morua Roberto - Elnök
Haragos Árpád - Főtitkár - Elnökségi Tag
Birinyi Péter - Elnökségi Tag
Fekete Csaba - Elnökségi Tag
Illés Péter - Elnökségi Tag
Piros Szabolcs - Elnökségi Tag
Horváth Dóra – Főtitkár helyettes

1. napirendi pont:
Napirendi pontok elfogadása, jegyzőkönyvvezető és 2 hitelesítő megválasztása

1/2022.09.12. számú elnökségi ülési határozat:

Az elnökség egyhangú szavazással jegyzőkönyv vezetőnek Horváth Dórát választotta meg.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2022.09.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

A jegyzőkönyv hitelesítését a következő két személy látja el: -  Haragos Árpád
-  Birinyi Péter

Nevezettek nyilatkoznak, hogy a kinevezést elfogadják.
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2. napirendi pont:
Morua Roberto Elnök megtartotta beszámolóját, amit utólagosan írásban is benyújt majd.
Sajnos a Szövetség számláján kevés pénz van kevesebb, mint 1.000.000 Ft. Jelenleg is várjuk a
Minisztériumtól a beígért támogatásokat. Nagyon reméljük gyorsan megoldódik a helyzet és megkapjuk
az utalásokat, mert év végéig még sok kifizetése van a Szövetségnek ( Játékvezetők utazási költségei,
kupák, érmek, Főtitkár és helyettes bérek). Az Alapszakasz sikeresen lezárult a bajnokságban a rájátszási
szakasz is megkezdedődött. Szilágyi János foglalkozik érem készítéssel is a Szövetség kér árajánlatot az
érmékre és amennyiben anyagilag elfogadható a rendelésre is sor kerülhet.
2/2022.09.12. számú elnökségi határozat:
Az Elnökségi tagok elfogadták az Elnök beszámolóját,

Felelős: Morua Roberto
Határidő: 2022.09.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

3. napirendi pont:
A Főtitkár megtartotta beszámolóját, a 2017-es 7,5 milliós támogatási szerződéssel van sok gond rengeteg
változtatást kérnek be folyamatosan a Minisztériumnál, de sajnos még így is kb 3 millió forint
visszafizetendő összeg lesz. A Minisztériummal való elszámolásoknál a legnagyobb problémát évekre
visszamenőleg az okozza, hogy nincsenek meg a beszámolók a sporteseményekről a válogatott
programokról és sajnos az UEP edzőktől se, nagyon nagy a hiány.
3/2022.09.12. számú elnökségi ülési határozat:
A Főtitkár beszámolóját az Elnökség elfogadta.

Felelős: Haragos Árpád
Határidő: 2022.09.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

4. napirendi pont:
A Főtitkár helyettes megtartotta beszámolóját, amit írásban is előterjesztett mindennapi teendőiről.
Az elmúlt hónapokban folyamatosan tartotta a kapcsolatot a csapatokkal és a bírókkal, intézte a
versenyengedély kérelmeket, a Tagegyesületi regisztrációt az NSR rendszerbe és felügyelte a beérkező
leveleket, kérelmeket a Szövetség e mail címeire.
A válogatott csapatoknak segítette a külföldi versenyeken való részvétel megszervezését, szállásfoglalás,
külföldi EB-k  szervezőivel kapcsolattartás. A WBSC Europe idén már kötelezően kérte a válogatott
játékosok listájának a feltöltését a my wbsc rendszerbe. A válogatott csapatok kapitányai nagyon
együttműködőek voltak a szükséges dokumentumokat időben átküldték. Havonta folyamatos számlázás
van a csapatok felé a bírói költségekkel kapcsolatban,  így sokkal jobban áttekinthető a rendszer, valamint
a versenyengedély kérelmek is szinte azonnal számlázásra kerülnek.

4/2022.09.12. számú elnökségi határozat:

Az Elnökség egyhangúan elfogadta a Főtitkár-helyettes beszámolóját.

Felelős: Horváth Dóra
Határidő: 2022.09.12.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 1 fő
Határozathozatal módja: nyilvános
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5. napirendi pont:
A Szövetség Tagegyesületeinek áttekintése azért fontos, mert az NSR rendszerben jelenleg csak 14
Tagegyesület van regisztrálva és ez jóval kevesebb, mint az előző években. Sajnos a támogatás a
Minisztériumtól ezen regisztrált adatok alapján fog a közeljövőben eldőlni. A Szövetség Tagegyesületi
listája alapján amit a Főtitkár összeállított, jóval több Tagegyesületnek kéne lennie, de sajnos sok
Egyesület már vagy nem aktív, vagy megszűnt.. Piros Szabolcs azt ajánlotta váljanak szét több ágazatra a
már meglévő Tagegyesületek így a működőket kéne csak több ágazatra szétszedni és beregisztrálni.
Illés Péter Morua Robertoval értett egyet miszerint próbáljuk megkeresni a már elvileg a Szövetséghez
tartozó Egyesületeket és kérni tőlük, hogy csatlakozzanak az NSR rendszerbe a Szövetséghez. A végén az
Elnökség arra szavazott, hogy a már elvileg meglévő Tagegyesületekkel a Főtitkár helyettes vegye fel a
kapcsolatot.
5/2022.09.12. számú elnökségi ülési határozat:
Az Elnökség felkéri a Főtitkár helyettest, hogy vegye fel a kapcsolatot a Szövetség Tag Listáján
szereplő Sportegyesületekkel, akik még nincsenek az NSR rendszerben a Szövetség alá
beregisztrálva és kérje őket meg a regisztrációra.

Felelős: Főtitkár
Határidő: 2022.09.21.
Határozat: egyhangúan elfogadva
Szavazásra jogosult: 6 fő
Igen: 6 fő; Nem: 0 fő; Tartózkodott: 0 fő
Határozathozatal módja: nyilvános

6. napirendi pont:
Egyéb :

- Jánossomorja 25.Jubileumi hétvégét tart, meghívva az Elnökséget is az eseményre. Fekete Csaba
kihangsúlyozta fontosak ezek az események az emberek itt megismerkedhetnek, kipróbálhatják a
baseballt, softballt. Fontos a fiatal korosztály állandó toborzása és utánpótlása. Jó létszámmal jól
működő sportot lehet biztosítani, ezzel mindenki egyetértett.

- Morua Roberto felkérte az Elnökség tagjait, hogy osszák fel maguk között ki melyik kategória
döntő díjátadóján, mint Elnökségi Tag adja majd át az érmeket, emelve ezzel az esemény
fontosságát.

- A Bajnokságban az első 3 helyezett kap érmet rögtön a mérkőzés után, kupát majd az év végi
díjátadó eseményen kapnak majd a csapatok.

- Következő Elnökségi Ülés időpontja: 2022. október 18., 19:30 (Google-Meet)

Az elnökségi ülés befejeződött 22:10-kor.

Morua Roberto Horváth Dóra
Levezető elnök Jegyzőkönyvvezető

Haragos Árpád Birinyi Péter
Hitelesítő Hitelesítő
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